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Summary

Art and heritage, they have an integrative relationship.

Through our study, we highlighted the relationship between them, by looking
at their aspects and drawing attention to each of them, and the most
important characteristics of the types and elements, and also highlighted the
Algerian creator and his role in contributing to the creation of memory of the
Algerian national heritage and its impact on heritage in contemporary
composition, To them, to clarify the most important stages of the
development and the development of beauty that abounds in it.
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Sommaire

Art et patrimoine, ils ont une relation intégrative.

Par notre étude, nous avons mis en évidence leurs relations et leurs
caractéristiques, les caractéristiques les plus importantes des types et des
éléments, ainsi que le réle du créateur algérien dans la création de la mémoire
du patrimoine national algérien et son impact sur le patrimoine dans la
composition contemporaine, Pour eux, clarifier les étapes les plus importantes
du développement et du développement de la beauté quiy abonde.
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